
   

  

 

 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Mandag d. 25. november kl. 17.30 – 19.30 i mødelokalet 
 

 
Der vil blive serveret en let julefrokost under mødet    
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Punkt Beskrivelse 
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MØDELEDER: 
Klaus Rasmussen  

Referent 
Line Kejser Birk 

Afbud: Helle og Helle 
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17.221 
=17.40 

 

 
 
 
 
 
Godkendelse af dagsorden og referat 
Afbud 
 
 

   
Velkommen til vores nye eksterne 
medlem: 
Anne Skriver Knudsen 
Lektor på Absalon 
 
 
Referat godkendt 
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17.222 

 =18.10 
 

 

 
 Budgetgennemgang 
 Uge 3 justering af ringetider og 

fagfordeling 

 
 
X 

 
Bilag vedhæftet 
 
Budget gennemgået.  
 
Nyt ringetidssæt fremlagt og godkendt. 
Start 2. halvår 19/20  

 
 

 
= 18.30 
 

 
 Spisepause 
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17.223 
= 19.00 

 
Siden sidst: 
 

 Kantinen – Helle og Pernille 
 Vikardækning og statisk på FB – 

Pernille 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 Møde i skole og klub/Verdensmål – 
Marc 

 
 

 Møde for forældreråd 
Evaluering – Klaus 
 
 
 

 
 

 Forældremøder med SB beretning 
Evaluering - Pernille 

 

  

Kantinen: udsættes  

Resultat af skolernes vikardæknings 
undersøgelse lagt på sociale medier.  
Vikardækning med egne faste lærer er 
medregnet i resultatet. Undersøgelse 
gennemføres igen i foråret. 
 
Forudbestemt fravær: 
Kommunikation fra faglærerne om 
planlagt fravær i ex. ugeplanen. (MU) 
 
Ledelsen er i gang med at undersøge 
stigning i sygefravær.   
 
 
Marc + Helle deltog ved mødet. 
4 verdensmål er udvalgt der politisk 
arbejdes videre med. 
 
Klasseråds forældrearrangement med 
deltagelse af konsulent. Der deltog ca. 
40 forældre. 
Positive tilbagemeldinger.  
 
 
 
 
Fortsætter på samme måde som hidtil. 



   

  

 

 

 17.224 
= 19.15 

 
Principper og drøftelser 

 
 Klassesammenlægning 

 
 Pauser 

 
 

  
Vi arbejder med princip for 

klasseændringer til foråret. 
 
Pause –Drøftelse.  
Vi drøftede balancen mellem frie 
elevpauser og lærerens mulighed for, 
som pædagogisk værktøj at 
understøtte klassetrivslen ved f.eks. at 
sætte frikvarters legegrupper i gang 
eller have fokus på bestemte 
aktiviteter. 
Vi var enige om, der ikke skal være et 
princip på området, men henstiller 
naturligvis til at lærere og pædagoger 
er opmærksomme på balancen mellem 
fri leg og styrede aktiviteter. 
 
 

 

 
 

17.225 
=19.25 

 

Meddelelser 
a) Formanden  

 
b) Skoleledelsen – status skolestartere og 

løfteevne/facebook 
 

 
 

c) Personalerepræsentanter 
 
 
 
 
 

d) Elevråd 
 

 

 a) Cepos: 
KLM ligger som den folkeskole  
i Roskilde kommune, der har 
den højeste løfteevne. 

b) Gode historier. Vi arbejder 
med at lave FB og instagram 
profil 
Status skolestartere; 59 eget 
distrikt og 14 ude fra. Der skal 
oprettes 3 klasser. 
 

c) Der er 5 portaler som 
medarbejderne nu skal bruge, 
efter AULA er åbnet. 
Forældrene syntes det er 
blevet nemmere. 
 

d) Pernille følger op for at de 
deltager. 

 
 
 

 
17.226 

= 19.30 

 
Evt. og andet – punkter til kommende møder 

 Andet: 
December; Lucia og julefællessamling, 
og klippedage på årgangene. 
 
Pernille holder ferie i januar 
 
Evt. -  

 
Vi ses  
Med venlig hilsen 
Pernille Bøss 
 
 
 
Kommende møderække  
 
 
Alle møder fra kl. 17.30 til 19.30 
 

 Onsdag d. 15. januar 

 Torsdag d. 27. februar 

 Mandag d. 16. marts 

 Tirsdag d. 28. april 

 Onsdag d. 13. maj 

 Torsdag d. 18. juni 


